[bookmark: _GoBack]Erratum for Map 900A, 67th edition
When the digital version of this map was originally released, the file 900A_67th_ProducingMines.dbf in the folder ‘900A 67th Data’ contained some columns that had been inadvertently hidden. These columns were the following: Operation F, Owners E, Owners F, Facility E, Facility F, City E, City F, Commodity E, and Commodity F.
If you downloaded this map before June 13, 2018, you will need to download it again to obtain the corrected publication. 
Note that the printed version of this map does not require any correction. 
Erratum date: 2018/06/12

Errata pour la carte 900A, 67e édition

Lors de la diffusion initiale de la version numérique de cette carte, le fichier 900A_67th_ProducingMines.dbf dans le dossier «900A 67th Data» renfermait des colonnes qui avaient été cachées par inadvertance. Ces colonnes portaient les titres suivants: Operation F, Owners E, Owners F, Facility E, Facility F, City E, City F, Commodity E et Commodity F.

Si vous avez téléchargé cette carte avant le 13 juin 2018, vous devrez la télécharger à nouveau pour obtenir la publication corrigée.

Veuillez noter que la version imprimée de cette carte ne requiert aucune correction. 

Date de l’errata : 2018/06/12
